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Municipalitzar el servei de l’aigua potable: “un altre gran
error “

  

Sí! UPM i ERC han tornat a cometre un error i nosaltres vam intentar evitar-ho votant en contra de la
municipalització del servei de l’aigua. Un servei tan  essencial NO es pot municipalitzar sense abans fer
un estudi financer (business plan) a 25 anys mínim. No pot ser que l’Alcalde digui: ”Tranquils, que a un
any vista veureu que ha sigut una gran decisió i que hem fet el correcte”.

Nosaltres li vam respondre: “A un any vista no tindràs cap mena d’orientació de si el canvi ha sigut
correcte”. La decisió augmentarà la despesa de l’Ajuntament en:
Sous: L’Ajuntament es queda els 9 treballadors i ha contractat un enginyer per a la supervisió.
Despesa ordinària: És un servei que necessita manteniment diari: vehicles, canonades, potabilitzadora,
etc
Inversions: Necessita inversions i molt importants.

Algú pot pensar que totes aquestes despeses ja les tenia la concessionària, que els veïns amb el rebut ja
fèiem front a les mateixes i que ara serà igual, però qui cobrarà els rebuts serà l’Ajuntament. Doncs
nosaltres pensem que municipalitzar el servei implicarà un augment del rebut. No el veurem en els
primers, però garantit que els veurem a mig termini. Tot indica que, en comptes de tenir l’aigua més
econòmica, en ser un servei municipal i amb preus públics. UPM i ERC tenen la intenció, i així ens ho van
fer saber, que NO abaixaran el rebut.

UPM i ERC s’estan lluint en grans decisions que afecten al benestar dels ciutadans. Però serem a temps
de rectificar-les. Aquestes decisions duraran el temps que duri aquest govern.
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